
VPRAŠANJA DELEGATOV
IN ODGOVORI

Odgovor na delegatsko vprašanje št. 359 KS komandant
Stane

Delegatsko vprašanje:
V naši krajevni skupnosti se pojavlja čedalje več od-

služenih avtomobilov, ki onemogočajo normalno parkiranje
drugih avtomobilov, ker so parkirani tudi na zelenicah in
prepovedanih mestih.

Kako in kdo naj reši ta problem?
Odgovor:

Krajevna skupnost naj evidentira zapuščene avtomo-
bile s točnimi lokacijami. Ta seznam naj se posreduje in-
špekcijskim službam PM Ljubljana-Šiška.

Odgovor na delegatsko vprašanje št. 360 KS Dolomitske-
ga odreda

Delegatsko vprašanje:
Že dlje časa opažamo, da nova dovozna cesta in grad-

bišče soseske ŠS-8/2, ni redno čiščena. Predlagamo, da
se zaveže izvajalca del v soseski, da pred vstopom tovor-
njakov z gradbišča na dovozno cesto operejo gume tovor-
njakov ali pa redno čistijo to cesto.

Odgovor:
PM Ljubljana-Šiška je v zvezi z onesnaževanjem dovozne

ceste v sosesko ŠS-8/2 že večkrat ukrepala. KS naj na
zahtevo občanov ob bodočem onesnaževanju cestišča v so-
sesko ŠS-8/2 telefonično obvesti inšpekcijsko službo SML
oziroma PM Ljubljana-Šiška.

Odgovor na delegatsko vprašanje št. 361 KS Milan Maj-
cen

Varnostna situacija v parku Tivoli dejansko ni zadovolji-
va. Najbrž organizirana skupina huliganov uničuje družbe-
no imovino. Ker do danes ni nihče proti temu ukrepal,
postavlja temeljna organizacija vprašanje, kaj je bilo v tem
pogledu storjenega.

Odgovor:
Varnostna situacija v parku Tivoli dejansko ni zadovolji-

va. PM Ljubljana-Šiška večkrat represivno ukrepa proti uni-
čevalcem družbene imovine, vendar :se moramo zavedati,
da se v Hali Tivoli odvijajo razne prireditve, ki poaoiuieio
take izgrede.



Za lažje delo delavcev milice bi bilo potrebno s strani
krajevne skupnosti konkretizirati tovrstne pojave v parku
Tivoli.

Odgovore pripravila:
komandir PM Ljubljana-Šiška

Tone Avsec
in član izvršnega sveta

Ciril Senčar


